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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a sorsa a lefoglalt nagykőrösi strandfürdőnek?
Mikor vehetik újra használatba a lakosok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  új  nagykőrösi  strandfürdőt  2011  novemberében  adták  át  a  nagyközönségnek.  A beruházás
összesen 580 millió forintba került,  ebből 231 millió forint uniós támogatás volt,  melyet  az Új
Széchenyi  Terv  keretén  belül  az  Európai  Unió  gyógy-  és  termálvíz  turisztikai  hasznosításához
kapcsolódó létesítmények építése, szolgáltatások fejlesztésére szánt alapból nyertek. A tulajdonos
nem maga üzemeltette a strandot, hanem bérlőknek adta ki. Ketten is próbálkoztak a gazdaságos
működtetéssel, de a kísérleteik kudarcba fulladtak, a fürdő rövid időn belül bezárt.
Számomra  választópolgári  megkeresés  útján  vált  ismerté,  hogy  2018  októberében  a
Pénzügyminisztérium,  mint  jogosult  javára  284.708.963,-  forint  tartozás  és  járulékai  erejéig
végrehajtási jog került bejegyzésre. A Nemzeti Adó- és Vámhivatal a hírek szerint arról tájékoztatta
a  Nagykőrösi  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy a  Spring  Project  Ingatlanhasznosító  Kft.  adós  ellen
folyamatban lévő végrehajtási eljárásban lefoglalásra került a 2750 Nagykőrös, Ceglédi út 14. szám
alatt található ingatlan 1/1 tulajdoni hányada, ami nem más, mint a nagykőrösi fürdő.
A strand azóta gyakorlatilag zárva tart, állapota a helyiek szerint folyamatosan romlik. Úgy tűnik, a
nagykőrösiek nem tudják látogatni az idei nyári hőség idején sem, arról nem is beszélve, hogy a
nagykőrösi turizmus továbbra sem tud fellendülni.
A kifejtettekre tekintettel kérdezem:
Mi a terve a Pénzügyminisztériumnak a lefoglalt nagykőrösi strandfürdővel? Mikor 
fürödhetnek újra a nagykőrösiek a város strandján?
Tisztelettel várom válaszát.


